
Referat af afdelingsmødet i Lejerbo afd. 283-0 den 9. juli 2020 

Deltagere: 11 beboere og varmemesteren 

Dagsorden til afdelingsmødet: 
1. Valg af dirigent. 
2. Fremlæggelse af beretning for det seneste år. 
3. Fremlæggelse af regnskab og godkendelse af afdelingens driftsbudget for det kommende 

år. 
4. Behandling af indkomne forslag. (Ingen forslag) 
5. Valg til afdelingsbestyrelsen: 

a) Valg af afdelingsformand: Ulla-Helena Jensen er på valg (Modtager genvalg) 
b) Valg til afdelingsbestyrelsen: Leif Sepstrup er på valg 

 (Modtager genvalg) 
6. Valg af suppleanter til bestyrelsen. Birte Birkely og Birgitte Dalsgaard er pt. suppleanter. 
7. Valg af repræsentantskabsmedlemmer, Judith Lauridsen og Birte Birkely er pt. 

repræsentantskabsmedlemmer. 
8. Eventuelt. Herunder orientering om vedtægtsændringer 

Kim orienterer om udskiftning af stakit i skel ved terrasser. 

Ad 1. Valg af dirigent. 

Varmemesteren blev forslået uden modkandidater, og blev derved valgt som dirigent. 

Han takkede for valget. Han kunne konstatere at der var udsendt indkaldelse til mødet rettidigt. 

Ad 2. Fremlæggelse af beretning for perioden siden sidste afdelingsmøde. 

Formand Ulla-Helena Jensen aflagde beretningen (Beretningen er vedlagt) 

Beretningen blev godkendt uden bemærkninger. 

Ad 3. Fremlæggelse af regnskab og godkendelse af afdelingens driftsbudget for det kommende 

år. 

Regnskabet blev fremlagt, der var ingen bemærkninger til regnskabet.  

Driftsbudgettet blev godkendt. 

 

Ad 4. Indkomne forslag. 

Der var ikke indkommet forslag. 

Ad 5. Valg til afdelingsbestyrelsen. 

a) Valg af afdelingsformand: Ulla-Helena Jensen blev genvalgt. 
b) Valg til afdelingsbestyrelsen: Leif Sepstrup blev genvalgt. 

Ad 6. Valg af suppleanter til afdelingsbestyrelsen. 

Som kandidater for en 1-årig periode blev foreslået: Birthe Birkely og Hanne Plauborg.  

Begge kandidater blev valgt. 

 



Ad 7. Valg af repræsentantskabsmedlemmer. 

Som afdelings repræsentanter det næste år, blev Judith Lauridsen og Birthe Birkely foreslået og 

genvalgt 

Ad 8. Eventuelt. 

Ulla-Helena Jensen orienterede om at informationer fra Lejerbo i fremtiden, vil tilgå de enkelte 

lejere digitalt. Dog vil lejere som ikke er tilknyttet digitalt post, stadig få informationerne pr. brev. 

Kim orienterede om udskiftning af stakitterne mellem terrasserne. Det bliver med galvaniserede 

stolper og beklædning vil være gråligt nonwood som er vedligeholdelsesfrit. Arbejdet forventes 

påbegyndt til efteråret/vinter 2020. Udskiftningen er en del af den planlagte vedligeholdelse. 

Afmærkning af P. båse vil blive opdateret. 

Bestyrelsen vil arbejde på at udvikle afdelingens grønne område med et bed ved plænen (den gl. 

legeplads) ny bord med stole på flisearealet og indkøb af grill. 

Dirigenten takkede for god ro og orden under mødet. 

Afdelingsmødet sluttet. 

 

Referat v. Leif Sepstrup 

Snejbjerg d. 15/7.-2020 

 

 

 

 


